

အောင်မြင်သောသူဖြစ်ရန် ခရစ်ယာန်အသက်တာကို အသက်ရှင်ခြင်း၏ လျှို့ဝှက်ချက် -
ခရစ်တော်ကို အသက်ပင်အဖြစ် စားသုံးခြင်းနှင့် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းလမ်းကို ယူဆောင်ခြင်း
ဖတ်ရန်ကျမ်း။ ။ ကာ၂း၉။ ဗျာ၂း၇။ ယော၂း၅၇၊ ၆၃။ ယော၂း၅၅၊ ၆၃။ ဆာ၂း၁၅၊ ၁၅။ ယော၂း၁၅၊ ၁၅။

I. အောင်မြင်သောသူဖြစ်ရန် ခရစ်ယာန်အသက်တာ အသက်ရှင်ခြင်း၏ လျှို့ဝှက်ချက်မှာ ကျွန်ုပ်တို့က ခရစ်တော်ကို အသက်ပင်အဖြစ် စားသုံးခြင်းနှင့် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းလမ်းကို ယူဆောင်ခြင်း ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့ကို ကိုယ်တော်အဖို့ မည်သည့်အရာကိုမျှ လုပ်ဆောင်စေရန် ရည်ရွယ်ခြင်းမရှိပါ။ ကိုယ်တော်၏တစ်ခုတည်းသော အလိုဆန္ဒမှာ ကျွန်ုပ်တို့ထံ မိမိကိုယ်တော်တိုင်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရာအတွက် အစာအဖြစ် ပေးရန်သာ ဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်ကို အသက်ပင်အဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းနည်းလမ်းကို ယူဆောင်သောသူများသာလျှင် သူတို့၏အသက်တာနှင့် အလုပ်သည် ယေရုရှလင်မြို့သစ်၌ တည်မြဲကျန်ရှိနေကြောင်း မြင်ကြလိမ့်မည်ဖြစ်သည် - ကာ၂း၉။ ဗျာ၂း၇။

II. ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ယေရှုကို ကျွန်ုပ်တို့၏ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် ဝိညာဉ်ရေးရာအစာအဖြစ် စားသုံးနိုင်သည်။ ကိုယ်တော်ကို ဝိညာဉ်တော်အဖြစ် လက်ခံရယူနိုင်သည်။ ကိုယ်တော်သည် အမျိုးမျိုးသော ဆုတောင်းခြင်းနည်းလမ်းများအားဖြင့် လည်းကောင်း၊ နှုတ်ကပတ်တော်ကို ဆင်ခြင်ရွတ်ဆိုခြင်းအားဖြင့်လည်းကောင်း ဝိညာဉ်နှင့်အသက်ဖြစ်သည့် ကိုယ်တော်၏ စကားတော်ကို စားသုံးခြင်းမှတစ်ဆင့် အသက်ကို ပေးတော်မူသည် - ယော၂း၅၇၊ ၆၃။ ယော၂း၅၅၊ ၆၃။ နှင့် မှတ်စု။ ဧ၂း၁၇-၁၈။ ဆာ၂း၁၅၊ ၁၅။ နှင့် မှတ်စု။ မာ၂း၄။ ဆာ၂း၁၅၊ ၁၅။

A. ကျွန်ုပ်တို့သည် ဝိညာဉ်နှင့်အသက်၏နှုတ်ကပတ်တော်ကို စားသုံးခြင်းအားဖြင့် သခင်ယေရှုကို စားသုံးကြသောအခါ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော် ကြောင့်အသက်ရှင်ကြသည် (ယော၂း၅၇၊ ၆၃)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော် အားဖြင့်အသက်ရှင်ခြင်း မဟုတ်ဘဲ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏စွမ်းအားပေးသော ခြင်္သေ့ဘဝနှင့် မစပေးနေသော အကြောင်းရင်းဖြစ်သည့် ခရစ်တော် ကြောင့်အသက်ရှင်ကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်၏ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း၌ ခရစ်တော်ကို အသက်ရှင်ကြပြီး၊ ကိုယ်တော်ကို စားသုံးခြင်းအားဖြင့် ခရစ်တော်ကို အသက်ရှင်ကြသည် (ဂလ၊ ၂း၂၀။ ဖိ၂း၁၉-၂၀)။

B. ကိုယ်တော်၏နှုတ်ကပတ်စကားကို စားသုံးခြင်းအားဖြင့် သခင်ယေရှုကို စားသုံးသည်နှင့်အမျှ ကျွန်ုပ်တို့သည် မှန်ကန်သင့်လျော်သည့် ဝိညာဉ်ရေးရာ အစာချေခြင်း ရှိရန် လိုအပ်သည် - ယော၂း၅၅၊ ၆၃။ ယော၂း၅၅၊ ၆၃။ ဗျာ၂း၁၅၊ ၁၅။

1. ကျွန်ုပ်တို့၌ ကောင်းသောအစာချေခြင်း ရှိလျှင်၊ အစာသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွင်းဖြစ်ခြင်း၏ အစိတ်အပိုင်းတိုင်းအထဲသို့ ရောက်ရှိသွားရန် လမ်းကြောင်း ရှိလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ စားသုံးခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် အစာချေခြင်းရှိပြီး၊ အစာချေခြင်းအားဖြင့် ကျေညက်သွားခြင်းရှိကာ၊ ကျေညက်ခြင်းအားဖြင့် ခရစ်တော်၏ ကြွယ်ဝခြင်းများကို ကျွန်ုပ်တို့ဖြစ်ခြင်းအထဲသို့ လက်တွေ့ကျသောအာဟာရအဖြစ် ရရှိကြသည် - ဧ၂း၁၈။ ၃း၁၆-၁၇။

2. အစာမကြေဖြစ်ခြင်းမှာ ဝိညာဉ်ရေးရာအစာဖြစ်သော သခင်ဘုရားအဖို့ ကျွန်ုပ်တို့အတွင်းအစိတ်အပိုင်းများအထဲသို့ ရောက်ရှိသွားရန် နည်းလမ်းမရှိကြောင်း ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။ အစာသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွင်းအစိတ်အပိုင်းများအထဲသို့ ရောက်ရှိသွားရန် လွတ်လပ်သောလမ်းကြောင်းမရှိသည့်အခါ ကျွန်ုပ်တို့၌ အစာမကြေဖြစ်ခြင်း ရှိလာသည် - ဟေဗြဲ၊ ၃း၁၂။ ၁၅။ ၄း၂။

3. ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဖြစ်ခြင်းတစ်ခုလုံး၊ ကျွန်ုပ်တို့အတွင်းအစိတ်အပိုင်းအားလုံးနှင့်အတူ သခင်ဘုရားထံသို့ ဖွင့်ပေးရန် လိုအပ်သည်။ သို့မှသာ ဝိညာဉ်ရေးရာအစာသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွင်း၌ လမ်းကြောင်းရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ဤသို့ ပြုမည်ဆိုလျှင် ကျွန်ုပ်တို့၌ မှန်ကန်သင့်လျော်သည့် အစာချေခြင်းနှင့် ကျေညက်သွားခြင်းရှိကာ၊ ခရစ်တော်ကို ဝိညာဉ်ရေးရာအာဟာရအဖြစ် စုပ်ယူမည်ဖြစ်ပြီး၊ ခရစ်တော်သည် ဘုရားသခင်၏ထင်ရှားခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏စေ့စပ်ထုံးစံမှ ဖြစ်လာနိုင်မည်ဖြစ်သည် - ဧ၂း၁၆-၁၇။ ကော၂း၄၊ ၁၀-၁၁။

III. ကျွန်ုပ်တို့သည် ဆာလောင်သူများနှင့် ရေငတ်နေသူများကို ကျေနပ်နှစ်သိမ့်စေရန် ခမည်းတော်၏ အလိုတော်ကို လုပ်ဆောင်ခြင်းအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကျော်သော သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား၏ ဘုန်းတော်အတွက် ဘုရား-လူအသက်တာကို

အသက်ရှင်ခြင်း၌ မြေကြီးပေါ်ခမည်းတော်ကို ဘုန်းထင်ရှားစေခြင်းအားဖြင့်လည်းကောင်း ကိုယ်တော်ကို စားသုံးနိုင်ကြသည်

- မ၊၂၄:၄၅-၄၇။ ၆၊၁:၁၉-၂၁က။

- A. “သင်တို့မသိသော စားစရာသည် ငါ၌ ရှိသည်။ ... ငါ့ကို စေလွှတ်တော်မူသောသူ၏ အလိုတော်ကို ဆောင်ခြင်း၊ သူ၏ အမှုတော်ကို ပြီးစီးခြင်းအမှုသည် ငါ့ စားစရာဖြစ်၏” - ယော၊၄:၃၂၊ ၃၄။
- B. “အကျွန်ုပ်သည် မြေကြီးပေါ်မှာ ကိုယ်တော်၏ ဘုန်းကို ထင်ရှားစေပါပြီ။ အကျွန်ုပ် ဆောင်ရွက်စရာဖို့ အကျွန်ုပ်၌ အပ်ပေးတော်မူသောအမှုကို အကျွန်ုပ် ဆောင်ရွက်ပြီးပါပြီ” (ယော၊၁၇:၄)။ ဘုရားသခင်ကို ဘုန်းထင်ရှားစေခြင်းမှာ အရာခပ်သိမ်း၌ ဘုရားသခင်ကို ထင်ရှားစေခြင်းပင် ဖြစ်သည် (ညွှန်း၊ ကော၊၁:၉-၁၁)။
- C. ကိုယ်တော်၏လူသားအသက်ရှင်ခြင်း၌ သခင်ဘုရားသည် ထောပတ် (အကြွယ်ဝဆုံးကျေးဇူးတော်) နှင့် ပျားရည် (အချိုမြိန်ဆုံးချစ်ခြင်း) ကို စားသုံးခဲ့ပြီး၊ ယင်းသည် ကိုယ်တော်အား ခမည်းတော်၏အလိုတော်ကို အမြဲပင် ရွေးချယ်ရန် တန်ခိုးကို ပေးသည် - ဟောရှာ၊၇:၁၄-၁၅။ ၁၉၀၁ ခုနှစ်ထုတ် ASV။
- D. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို “ယေရှု၌ရှိသော စစ်မှန်ခြင်း”အဖြစ် သင်ယူနေကြသောသူများ ဖြစ်ကြသည်။ *ယေရှု၌ရှိသော စစ်မှန်ခြင်း*သည် ဧဝဂေလိစာစောင်လေးစောင်၌ မှတ်တမ်းတင်ထားသည့်အတိုင်း သခင်ယေရှု၏ အသက်တာ အခြေအနေမှန်နှင့် ကိုယ်တော်၏ယုံကြည်သူများအတွက် စံနမူနာကို ချထားပေးရန် မြေကြီးပေါ်မှာ ခမည်းတော်ကို ဘုန်းထင်ရှားခဲ့သော အသက်တာကို ရည်ညွှန်းခြင်းဖြစ်သည် - ဧ၊၄:၂၀-၂၁။
 1. ယေရှုသည် ဘုရားသခင်ကို ဘုန်းထင်ရှားစေရန်အလို့ငှာ အရာခပ်သိမ်းကို ဘုရားသခင်၌၊ ဘုရားသခင်နှင့်အတူ၊ ဘုရားသခင်အတွက် လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် အသက်တာကို အသက်ရှင်ခဲ့သည်။ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း၌ ကိုယ်တော်သည် အသက်ပေးသော ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်လာခဲ့သည်။ ထိုသို့ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်ဖြစ်လာရန် ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ ဝင်ရောက်လာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤစံနမူနာအတိုင်း ကိုယ်တော်ထံမှ သင်ယူကြပြီး (မ၊၁:၂၉)၊ ယင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဇာတိအသက်အားဖြင့် မဟုတ်ဘဲ၊ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း၌ရှိသော ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်အဖြစ် ကိုယ်တော်အားဖြင့် ဖြစ်သည် (ကော၊၃:၄။ ၁ပေ၊၂:၂၁)။
 2. သခင်ယေရှုသည် မိမိကိုယ်တော်တိုင်ထဲက ဘာကိုမျှ မလုပ်ဆောင်ခဲ့ဖူးပါ (ယော၊၅:၁၉)။ ကိုယ်တော်သည် မိမိကိုယ်ပိုင် အလုပ်ကို မလုပ်ခဲ့ပါ (၄:၃၄။ ၁၇:၄)၊ မိမိကိုယ်ပိုင်စကားကို မပြောခဲ့ပါ (၁၄:၁၀၊ ၂၄)၊ မိမိကိုယ်ပိုင်အလိုကို မလုပ်ဆောင်ခဲ့ပါ (၅:၃၀)၊ မိမိဘုန်းအသရေကို မရှာခဲ့ပါ (၇:၁၈)။
 3. ခရစ်တော်ကို သင်ယူခြင်းမှာ ခရစ်တော်၏ စံနမူနာအထဲသို့ ပုံသွန်းခံရခြင်းပင် ဖြစ်ကာ၊ ယင်းမှာ ခရစ်တော်၏ ပုံသဏ္ဍာန်တော်သို့ သဏ္ဍာန်တော်တူညီလာခြင်း ဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်ကိုယ်တော်တိုင်သည် ကိန်းဝပ်နေသော ဝိညာဉ်တော်၊ အသက်၏ဝိညာဉ်တော်တရားဖြစ်ကာ၊ ကိုယ်တော်အသက်၏ ကြွယ်ဝခြင်းများအားလုံးနှင့်အတူ မိမိကိုယ်တော်တိုင်ကို ကျွန်ုပ်တို့၌ မူပွားထုတ်လုပ်နေခြင်းဖြစ်သည် - ရော၊၈:၂၊ ၂၈-၂၉။
- E. ဟောရှာ၊၄:၄၅-၄၇ တွင် “ငါ့နာမဖြင့် ခေါ်သောသူ၊ ငါ၏ဘုန်းအသရေအဖို့ ငါဖန်ဆင်း၍ / ပုံသွင်းပြုလုပ်ခဲ့ပြီးသောသူ အပေါင်းတို့ကို ဆောင်ခဲ့လော့ဟု ငါပြောမည်”ဟု ပြောထားသည်။ ဘုရားသခင်ထံသို့ ကျွန်ုပ်တို့ပေးနိုင်သော အမြင့်မားဆုံးသော အစေခံခြင်းမှာ ကိုယ်တော်၏ဘုန်းတော်ကို ထင်ရှားခြင်း ဖြစ်သည် - ၂ကော၊၃:၁၈။ ရော၊၉:၂၃။
- F. ကောရိန္နုပထမစာစောင် ၆:၂၀ တွင် “သင်တို့သည် အဖိုးနှင့်ဝယ်တော်မူသောသူ ဖြစ်သောကြောင့်၊ သင်တို့၏ ကိုယ်ခန္ဓာ၌ ဘုရားသခင်၏ ဘုန်းတော်ကို ထင်ရှားစေကြလော့”ဟုပြောထားသည်။ ဤသည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၌ ကိန်းဝပ်နေသော ဘုရားသခင်ကို အခွင့်ပေးရန် (၁ယော၊၄:၁၃)၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ကိုယ်ခန္ဓာကို ကိုယ်တော်၏ ဗိမာန်တော်အဖြစ် သိမ်းပိုက်ခံခြင်းနှင့် ပျော်ဝင်ပြည့်ဝစေခြင်း ခံရန် (၁ကော၊၆:၁၉) ဖြစ်သည်။ ကောရိန္နုပထမစာစောင် ၁၀:၃၁ တွင် “ထို့ကြောင့် သင်တို့သည် စားသော်လည်းကောင်း၊ သောက်သော်လည်းကောင်း၊ မည်သည့်အမှုကိုပြုသည်လည်းကောင်း၊ ဘုရားသခင်၏ ဘုန်းတော်အဖို့ ခပ်သိမ်းသော အမှုကိစ္စကို ပြုကြလော့” ဟု ပြောထားသည်။

IV. ကျွန်ုပ်တို့သည် မှန်ကန်သင့်လျော်သည့်လူများကို ဆက်သွယ်ခြင်းအားဖြင့် ကိုယ်တော်ကို စားသုံးနိုင်သည် - ဝတ်၊၁:၁-၃၊ ၉၊ ၁၃၊ ၂၁။

- A. စားသုံးခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့ပြင်ပရှိ အရာများကို ဆက်သွယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ ခံယူခြင်းဖြစ်ကာ၊ နောက်ဆုံးတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏အတွင်းပိုင်း စေ့စပ်ထုံးဖြဲ့မှုဖြစ်လာခြင်း ဖြစ်သည်။ ဝတ်ပြုရာ ၁၁ တွင် တိရစ္ဆာန်များအားလုံးသည် မတူညီသောလူများအားလုံးကို ရည်ညွှန်းခြင်းဖြစ်ပြီး၊ စားသုံးခြင်းမှာ လူများကို ဆက်သွယ်ခြင်းအား ရည်ညွှန်းခြင်းဖြစ်သည် (တ၊ ၁၀း၉၁-၁၄၊ ၂၇-၂၉)။ ဘုရား၏လူများသည် သန့်ရှင်းသောဘုရားသခင်က တောင်းဆိုထားသည့်အတိုင်း သန့်ရှင်းသောအသက်တာကို အသက်ရှင်ရန်အတွက် သူတို့သည် မည်သို့သောလူများကို ထိတွေ့ဆက်သွယ်နေကြောင်း ဂရုစိုက်သတိပြုရမည်ဖြစ်သည် (ဝတ်၊ ၁၁း၄၆-၄၇။ ၁ကော၊ ၁၅း၃၃။ ၂ကော၊ ၆း၁၄-၁၈။ ၂တီ၊ ၂း၂)။
- B. ခွာကွဲပြားပြီး စားမြုံ့ပြန်သော တိရစ္ဆာန်များ (ဝတ်၊ ၁၁း၃။ ညွှန်း၊ အငယ်၊ ၄-၈၊ ၂၆-၂၈) သည် သူတို့၏အပြုအမူများ၌ ပိုင်းခြားသိမြင်ခြင်းရှိသော (ဖိ၊ ၁း၉-၁၀)၊ ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်ကို များစွာပြန်လည်ဆင်ခြင်သုံးသပ်သော ပုဂ္ဂိုလ်များ (ဆာ၊ ၁၁၉း၁၅) ကို ရည်ညွှန်းသည်။
- C. အယပ်နှင့် အကြေးပါရှိသော ရေသတ္တဝါများမှာ လောကထဲမှာ လွတ်လပ်စွာ လှုပ်ရှားခြင်းနှင့် ပြုမူခြင်းရှိလျက်၊ တစ်ချိန်တည်းမှာပင် ၎င်း၏လွှမ်းမိုးမှုကို ခုခံတွန်းလှန်နိုင်သော ပုဂ္ဂိုလ်များကို ရည်ညွှန်းသည် (အယပ်များသည် ငါးကို ရေထဲမှာ သူတို့အလိုရှိသည်အတိုင်း လှုပ်ရှား၊ သွားလာစေရန် ကူညီပေးပြီး၊ အကြေးခွံများသည် ထိုပင်လယ်ထဲရှိ ငါးများကို ဆားငန်ခြင်းမှ ကွယ်ကာခြင်း၊ စောင့်ထိန်းပေးခြင်း ရှိစေသည်) - ဝတ်၊ ၁၁း၉။
- D. ပျံသန်းရန် အတောင်များရှိပြီး၊ သူတို့၏မစရာအစာအဖြစ် အသက်၏မျိုးစေ့ကို စားသုံးကြသော ငှက်များသည် လောကမှ အဝေးမှာလည်းကောင်း၊ အထက်မှာလည်းကောင်း အသက်ရှင်ပြီး အသက်တာကို အသက်ရှင်နိုင်သော၊ အသက်၏အရာများကို သူတို့၏အသက်မစရာအဖြစ် ယူဆောင်သော ပုဂ္ဂိုလ်များကို ရည်ညွှန်းသည် - အငယ်၊ ၁၃။
- E. အတောင်များပါရှိလျက် ခြေချောင်းများ ပါရှိ၍၊ မြေပေါ်မှာ ခုန်စရာဖို့ အခြားခြေထက်ရှည်သော ခြေထောက်ရှိသော အင်းဆက်များသည် လောကအထက်တွင် အသက်ရှင်နိုင်သော၊ အသက်တာကို လှုပ်ရှားနိုင်သော၊ လောကမှ မိမိတို့ကိုယ်ကို စောင့်ထိန်းထားသောပုဂ္ဂိုလ်များကို ရည်ညွှန်းသည် - အငယ်၊ ၂၁-၂။

V. ကျွန်ုပ်တို့သည် တုန့်ခိုင်းရာမဲ့ တစ်လုံးတစ်ဝဖြစ်ခြင်း အခြေပြုရာပေါ်တွင် အစည်းအဝေးများ၌ ကိုယ်တော်ကို ပွဲခံခြင်းအားဖြင့် ကိုယ်တော်ကို စားသုံးနိုင်သည်။

- A. အစွရေးအမျိုးသားတို့သည် ကောင်းသောမြေ၏ ထုတ်ကုန်ကို နည်းလမ်းနှစ်မျိုးဖြင့် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်နိုင်ကြသည် - သာမန်ဖြစ်သော၊ သီးသန့်ဖြစ်သော နည်းလမ်းမှာ ထိုသာမန်ဝေစုကို မည်သည့်အချိန်၊ မည်သည့်နေရာ၊ မည်သူနှင့်မဆို မွေ့လျော်ရခြင်း ဖြစ်သည် (တရား၊ ၁၂း၁၅)။ အထူးဖြစ်သော၊ စုပေါင်းထားသော နည်းလမ်းမှာ ထိပ်ဆုံးသောဝေစု၊ အဦးသီးသောအသီးများနှင့် အဦးဖွားသောသားများကို အစွရေးလူများအားလုံးနှင့်အတူ သတ်မှတ်ထားသော ပွဲတော်များ၌၊ ဘုရားသခင်ရွေးချယ်ထားသည့် တုန့်ခိုင်းရာမဲ့နေရာတွင် မွေ့လျော်ရခြင်း ဖြစ်သည် (အငယ်၊ ၅-၇၊ ၁၇-၁၈)။
- B. ထိုနည်းတူပင် ဓမ္မသစ်ယုံကြည်သူများက ခရစ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းမှာ သွင်ပြင်နှစ်ခုရှိသည်။ သာမန်ဖြစ်သော၊ သီးသန့်ဖြစ်သော သွင်ပြင်မှာ ခရစ်တော်ကို မည်သည့်အချိန်၊ မည်သည့်နေရာမှာမဆို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းဖြစ်ပြီး၊ အထူးဖြစ်သော၊ စုပေါင်းထားသောသွင်ပြင်မှာ ခရစ်တော်၏ထိပ်ဆုံးသောဝေစုကို ဘုရားသခင် ရွေးချယ်တော်မူသည့် နေရာ၊ တုန့်ခိုင်းရာမဲ့ တစ်လုံးတစ်ဝဖြစ်ခြင်း အခြေပြုရာပေါ် မှန်ကန်သင့်လျော်သည့် အသင်းတော်အသက်တာရှိ စည်းဝေးခြင်းများ၌ မွေ့လျော်ရခြင်းဖြစ်သည်။

VI. လူအဖို့ ဘုရားသခင်၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ လူထံသို့ အသက်ပင်အဖြစ် မိမိကိုယ်တော်တိုင်ကို ပေးပြီး လူက မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်စေရန် ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်က ကိုယ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် အလိုတော်ရှိကြောင်း၊ ကိုယ်တော်အဖို့ အခြားဘာကိုမျှ လုပ်ဆောင်စေဖို့ အလိုတော်မရှိကြောင်း မြင်ခြင်းမှာ ခရစ်ယာန်အသက်တာသည် ခရစ်တော်ကို အသက်ပင်အဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်း အကြောင်းအရာဖြစ်ကြောင်း မြင်ခြင်းဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအချက်နှစ်ချက်ကို မြင်ရခြင်းကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ခံယူချက် ပြောင်းလဲသွားမည်ဆိုလျှင်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်သည့် အသက်တာကို အသက်ရှင်ရန် လွယ်ကူလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။